
Protokół Nr  6/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  4 kwietnia  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Leśnej w Białogardzie 
– druk I, 

b) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Podhalańskiej w 
Białogardzie – druk J, 

c) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Zakopiańskiej w 
Białogardzie – druk K, 

d) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk M, 
e) utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej – Straż Miejska oraz nadania regulaminu 

Straży Miejskiej – druk N, 
     f) zmian w Statucie Miasta Białogard – druk C, 

g) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu –  
druk O. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek  i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
3 (jednogłośnie).   
 
 

Ad 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Leśnej w Białogardzie 

– druk I, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - pytał o zadrzewienie? 
Naczelnik – odpowiedział, że jeśli będą drzewa to postarają się zostawić przy posesjach 

użytkowników, a jeżeli nie to nie będzie. 
 
O godz. 14.10 przyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 
Z.Jonko – pytał czy ulica została zgazyfikowana, czy wszystkie sieci zostały położone, aby nie 

rozkopywać ponownie nawierzchni ulicy? 
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Naczelnik – odpowiedział, że razem z drogą będzie robiona kanalizacja deszczowa. Pozostałe 
sieci są zrealizowane. 

B.Stanczewski – prosił o poinformowanie mieszkańców o projekcie. 
Naczelnik – odpowiedział, że będzie takie spotkanie z mieszkańcami. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 
b) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Podhalańskiej w 

Białogardzie – druk J, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 

 
c) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Zakopiańskiej w 

Białogardzie – druk K, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 

 
d) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk M, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał ile jest słuchaczy i z czego wynikają te okresy, czy można wskazać, aby patrole 

były w czasie imprez? 
Burmistrz – wyjaśnił, że te okresy są narzucone i ważne jest, że będą patrolować. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
e) utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej – Straż Miejska oraz nadania regulaminu 

Straży Miejskiej – druk N, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał jaki wpływ będzie miał Urząd Miasta na to co robi Straż Miejska, czy będzie 

respektowała zarządzenia Burmistrza? 
Burmistrz – odpowiedział, że ma to dać większą swobodę działania. Będzie rozliczanie z 

efektów ogólnych. Burmistrz ma prawo dać extra zadanie. Do tej pory Komendant pytał 
kiedy mogą realizować swoje zadania. 

W.Czurko – pytał w jakim terminie się to wdroży? Strażnicy powinni też przestrzegać 
przepisów. Przez 19 lat nie funkcjonuje dobrze straż miejska. Ogólny pogląd jest 
negatywny. Rozbudowywanie straży miejskiej bez pracy nad mieszkańcami niczego nie 
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spowoduje. Radny sceptycznie podchodzi do zwiększonych etatów. Uważa, że Komendant 
nie wykona planowanych na  1,5 mln zł dochodów. 

 
O godz. 14.25 przyszedł radny T.Szwed. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 
 
Burmistrz – odpowiedział, że bardzo by sobie życzył, aby mieszkańcy szanowali mienie 

publiczne. Odnośnie mandatów chodzi o egzekwowanie przepisów. Kwota nie jest 
wygórowana, gdyż Gmina Białogard założyła 4 mln zł. Można oceniać raz na kwartał, czy 
na rok. Należy zwiększyć kontrole wśród zarządców. Burmistrz uważa, że trzeba dać szansę 
takiemu rozwiązaniu. Do tej pory straż nie mogła funkcjonować w weekendy, bo nie było 
środków  a obecnie będzie miała taką możliwość. 

T.Szwed – uważa, że strażnik powinien najpierw przekazać informację o nieprawidłowościach 
mieszkańcom a dopiero karać. Jest za fotoradarami, aby też inni płacili u nas. Strażnicy 
winni pracować 24 godz. na dobę. 

B.Stanczewski – stwierdził, że w przypadku pracy komendanta nie można było dokonać oceny 
wprost. W regulaminie brakuje informacji – pojawia się z-ca komendanta, brak informacji o 
ilości etatów oraz ile to będzie kosztowało utrzymanie ze wszystkimi pracownikami 
cywilnymi? 

Burmistrz – odpowiedział, że preferuje określanie liczby etatów przez plan finansowy. 
Będziemy wspierać Straż poprzez informatyka itp. Koszt utrzymania obiektu, koszty remontu 
to kwota ok. 14 tys. euro. Z organizacyjnego punktu działania powinien być z-ca 
komendanta w ramach obecnych etatów. 

B.Stanczewski – pytał o zapis § 5  - czy radcy prawni rozstrzygnęli zapis, że pracownicy 
dotychczasowej Komendy Straży Miejskiej stają się pracownikami Straży.   

Burmistrz – wyjaśnił, że na mocy uchwały stają się pracownikami Straży, a umowy o pracę 
nie będą zmieniane. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

     f) zmian w Statucie Miasta Białogard – druk C, 
Przedstawił: Przewodniczący Rady 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
g) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu –  

druk O. 
Przedstawił: Burmistrz – ten projekt nie jest aktualny, będą dwa samochody oraz środki 

na sprzęt medyczny, prawdopodobnie USG. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – proponował, aby rozważyć możliwość doposażenia szpitala skoro ma być 

przekształcony w spółkę. Tak szybko nie przekazywałby tych środków. 
T.Szwed – stwierdził, że należy wstrzymać się z decyzją w tej sprawie. 
Burmistrz – poinformował, że prawdopodobnie będzie przekształcenie w spółkę, bo ustawa 

zostanie podpisana. 
 

Komisja odstąpiła od wydania opinii. 
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Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 
S.Purol – pytał o koszty dotyczące uchwały w sprawie  rozwiązania Spółki w Krzywopłotach? 
Burmistrz – wyjaśnił, że na rekultywację połowę środków można dostać w formie dotacji i 

połowę pożyczki. Koszty likwidacji Spółki to miesięczne pobory likwidatora i księgowej tj. 
około 7 tys. zł i księgowej 3 tys. zł. Gmina Białogard uważa, że jak nie podejmie uchwały to 
nie partycypuje w kosztach rekultywacji.  

T.Szwed – stwierdził, że jest przeciwny dawaniu środków, bo to samorząd karliński powinien 
zapłacić. To wysypisko mogło jeszcze 2 lata istnieć, to niech płacą. 

S.Purol -  pytał czy można koszty przerzucić na Karlino, bo są umowy? 
Burmistrz - uważa, że nie ma takiej możliwości. 
W.Czurko – powiedział, że ma nadzieję, iż Burmistrz pójdzie na drogę sądową w sprawie 

ponoszenia kosztów rekultywacji w związku z tym, że wspólnik wycofał się i zamknął 
wysypisko jednostronnie. To działanie na niekorzyść Spółki. Ponadto Radny poinformował, 
że do czerwca br. poczeka na decyzję w sprawie RWiK. 

Burmistrz – powiedział, że w sądzie można to rozstrzygnąć. 
Z.Jonko – nadmienił, że jeśli jest wina ewidentna po stronie Karlina to należy z drogi sądowej 

korzystać. Można rozstrzygać mediami. 
Przewodniczący Rady – uważa, że nie należy walczyć więcej, bo to nas kosztuje.            
                                                                                 
Na tym zakończono sprawy różne. 
 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.20 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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